
● 名称：OWS蓝牙耳机
● 型号：Loca L6S
● 蓝牙版本：V5.4
● 连接范围：≥10m
● 耳机电池容量：35mAh
● 充电仓电池容量：300mAh
● 输入：5V       0.5A 

●  规格参数

●  注意事项

●  按键功能操作

成品尺寸：60*80mm      80g书纸      单色印刷      风琴折

使用指南
User Guide

TRUE WIRELESS STEREO
Loca L6S

●  蓝牙操作
● 蓝牙耳机与手机连接方法：
1.请将蓝牙耳机和手机﹙或连接设备﹚距离控制在1m范围内﹐距离越近越好。
2.充电仓开盖后，取出耳机自动开机，确认进入配对模式。
3.打开手机或其他所需连接的设备的蓝牙搜索功能，手机上会显示出蓝牙
名称 “ Lcca L6S ”。
4.选择蓝牙名称 “Lcca L6S”﹙部分手机需输入“0000”作为配对密码﹚会自动
与手机连接。
5.蓝牙耳机的配对时间为5分钟，超时自动关机。如还需要连接手机，
请重新按照1至4步骤操作，直到蓝牙连接成功。
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● 切勿使用具有磨蚀性的清洁剂清理本产品。
● 切勿让本产品加热或靠近火源，如煮食炉。
● 切勿让本产品长时间受阳光直接照射。
● 切勿将本产品弃置于火中，避免发生爆炸。
● 切勿尝试拆开本产品作出任何修改，因为它并不包含任何维修组件。
● 切勿在雨中使用本产品。
● 如果长时期内不打算使用本产品，请您将它储存在干燥的环境中，并
每月至
少为耳机充电一次以延长寿命，避免极端的温度和灰尘。

●  Specification parameter

●  Matters needing attention

● Name: OWS Bluetooth headset
● Model: Loca L6S
● Bluetooth version: V5.4
● Connection range: ≥10m
● Headphone battery capacity: 35mAh
● Battery capacity: 300mAh
● Input: 5V      0.5A

● Key function operation
● Turn on: Open the charging compartment cover and take out the 
earphone. The earphone automatically turns on.
● Power off: Put the earphone back to the charging compartment close 
cover and automatically power off and charge.
● Pairing: The headset automatically enters the pairing state after being 
turned on (to be connected with the mobile phone).
● Answer the phone: Tap on any part of the left/right earphone ear twice 
(the best effect is to tap on the ear).
● Hang up: Tap on any part of the left/right earphone ear twice (the best 
effect is to tap on the ear).
● Reject the call: Tap any part of the left/right earphone three times when 
the call comes in (the best effect is to tap the ear hanging place).
● Music play/pause: Tap any part of the left/right earphone twice (the best 
effect is to tap the ear hanger).
● Previous: Tap any part of the left earphone hanging three times (the best 
effect is to tap the ear hanging place).
● Next: Tap any part of the right earphone ear hanging three times (the 
best effect is to tap the ear hanging place).
● Game/Music mode: In the standby state, tap any part of the right 
earphone hanger 4 times/switch
Game mode/Music mode (Tapping the ear hanger works best).
● Voice assistant: In standby state, tap any part of the left earphone 
hanger 4 times to activate the voice assistant.
● Reset: When the phone is not connected, tap any part of the left/right 
earphone hanger 4 times.

●  Bluetooth operation
● Bluetooth headset and mobile phone connection method:
1. Please control the distance between the Bluetooth headset and 
the mobile phone (or connected device) within 1m, the closer the 
distance is, the better.
2. After opening the cover of the charging compartment, take out 
the headset and turn it on automatically, and confirm that it enters 
the pairing mode.
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● Do not use abrasive cleaning agents to clean this product.
● Do not allow this product to be heated or near fire sources, 
such as cooking stoves.
● Do not allow this product to be exposed to direct sunlight for 
a long time.
● Do not dispose of this product in the fire to avoid explosion.
● Do not attempt to disassemble this product for any 
modification, as it does not contain any repair components.
● Do not use this product in the rain.
● If you do not intend to use this product for a long time, please 
store it in a dry environment and arrive every month
Charge your headphones less than once to extend life and avoid 
extreme temperatures and dust.

3. Turn on the Bluetooth search function of the mobile phone or 
other device to be connected, and the Bluetooth name "Lcca L6S" 
will be displayed on the mobile phone.
4. Select the Bluetooth name "Lcca L6S" (some mobile phones 
need to enter "0000" as the pairing password) to automatically 
connect to the mobile phone.
5. The pairing time of the Bluetooth headset is 5 minutes, and the 
device automatically shuts down after timeout. If you still need to 
connect to your phone, Repeat steps 1 to 4 until the Bluetooth 
connection is successful.

● 开机：打开充电仓盖拿出耳机，耳机自动开机。
● 关机：耳机放回充电仓关盖自动关机充电。
● 配对：耳机开机后自动进入配对状态（与手机待连接状态）。
● 接听电话：敲击两次左/右耳机耳挂任意部位(敲击耳挂处效果最佳)。 
● 挂断电话：敲击两次左/右耳机耳挂任意部位(敲击耳挂处效果最佳)。
● 拒接电话：来电时敲击三次左/右耳机任意部位(敲击耳挂处效果最佳)。
● 音乐播放/暂停：敲击两次左/右耳机任意部位(敲击耳挂处效果最佳)。 
● 上一曲：敲击三次左耳机耳挂任意部位(敲击耳挂处效果最佳)。
● 下一曲：敲击三次右耳机耳挂任意部位(敲击耳挂处效果最佳)。  
● 游戏/音乐模式：待机状态下，敲击右耳机耳挂任意部位4次/切换
游戏模式/音乐模式(敲击耳挂处效果最佳)。
● 语音助手：待机状态下，敲击左耳机耳挂任意部位4次激活语音助手。
● 复位：开机未连接状态下，未连接手机时任意敲击左/右耳机耳挂任意部
位4次。
● 充电：耳机放入充电仓,仓对耳机充电,充电仓底部显示灯亮起3秒，显示充
电仓当前剩余的电量，3秒后转为对应的左边或右边的灯长亮，中间的指示
灯熄灭；分别表示左耳机或右耳机的充电状态，耳机满电后对应的指示灯熄
灭，表示对应耳机充满了电。
● 充电：给充电仓充电时，插入充电线,对应电量的蓝色指示灯闪烁，满电
后三颗蓝色指示灯常亮。
● 仓电量显示：将任一耳机放入充电仓，仓底部电量指示灯亮起5秒，三颗
灯亮表示接近满电，两颗灯亮表示剩余约65%电量，一颗灯表示低电，指示
灯闪烁表示接近关机。
     

● Charging: Put the headset into the charging bin, the bin charges the 
headset, the bottom of the charging bin shows the light for 3 seconds, 
showing the current remaining power of the charging bin, after 3 
seconds, the corresponding left or right light will be on, and the middle 
indicator will be off; Respectively indicates the charging status of the left 
earphone or the right earphone. After the earphone is fully charged, the 
corresponding indicator is off, indicating that the corresponding 
earphone is fully charged.
● Charging: When charging the charging bin, insert the charging cable, 
the blue indicator light corresponding to the amount of electricity flashes, 
and the three blue indicators are steady on after full charge.
● Warehouse power display: Put any headset into the charging bin, the 
battery indicator at the bottom of the bin will light up for 5 seconds, three 
lights indicate near full power, two lights indicate about 65% remaining 
power, one light indicates low power, and the indicator blinking indicates 
near shutdown.



 

 FCC Warning  
 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference 
received, including interference that may cause undesired operation.  
 
Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could 
void the user's authority to operate the equipment.  
 
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 

pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection 
against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate 
radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause 
harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 
correct the interference by one or more of the following measures:  

 -Reorient or relocate the receiving antenna.  

 -Increase the separation between the equipment and receiver.  

 -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 

connected.  

 -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.  

 

 

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in 

portable exposure condition without restriction. 

 

 


